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DOPRAVNÍ KOMISE

STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16 PRAHA 9, TEL: 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA©PRAHA21CZ

 

 

VÁŠ DOPIS ČJ:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/14755/2019/KMS_DK/Koz Dopravní komise

SPIS. ZN.: Městská část Praha 21

VYŘIZUJE: JUDr. Vladimíra Kozáková Staroklánovická 260

TEL.: 281012944 190 16 Hlavní město Praha

E-MAIL: vladimira.kozakova©praha21.cz

DATUM: 07.10.2019

Datum: 02.10.2019

Čas konání: 17.00 hod.— 19.30 hod.

Místo konání: Velká zasedací místnost ÚMČ Praha 21, Staroklánovická 260, Praha 9, 190 16

Zápis č. 9) zjednání Dopravní komise Rady městské části Praha 21

Přítomní/pánové lng. M. Kňákal, Milan Samec, Ing. Vladimír Vlachovský, Libor Václavík (od 18 hod.),

Zdeněk Růžička, Petr Kočí, lng. Martin Daniel, Jaroslav Merta, Ing.Jan Veselý, Radek Ladman

Tajemnice: V. Kozáková;

Nepřítomni/omluveni pánové Bc. Karel Zmeškal, Ing. Josef Roušal

Nepřítomni/neomluveni pánové Mgr. et Mgr. Marek Havrda

Hosté: pani Ing. K. Kopecká, místostarostka MČ Praha 21, paníJindřiška Černíková, pan Jaroslav Hronek

Prezenční listina — samostatná příloha.

 

Pan Ing. M. Kňákal, předseda DK cca 17.00 hod. konstatuje, že DK je usnášení schopná a předkládá

doplněný návrh programu k odsouhlasení:

1/ Hlasování o programu — 02.10.19

2/ Hlasování o zápisu ze zasedání DK ze dne 04.09.19

3/ Vystoupeni přizvaného hosta pana Jaroslava Hronka

4/ Osazení laviček na zastávce MHD linek 209 a 303 Újezd nad Lesy, ul. Staroújezdská — host paní

Jiřinka Černíková

5/ Info o provedeném dopravním průzkumu — čt 26.09.2019, získaná data

6/ Řešení popsaných problémů jednosměrného provozu; návrh p. Z. Růžičky, místostarosty;

eventualita úpravy směrnosti Lišická — Zaříčanská — Lomecká,

7/ Další návrhy komisařů pro lokální úpravy dopravního režimu

8/ Řešení pohybu chodců a cyklistů mezi nádražím Klánovice a Klánovickým lesem směr Úvaly

9/ Prověření parkovacího režimu K + R ul. Polesná z pohledu časového omezení

10/ Informace k dříve řešeným úkolům, jejich další průběh

11/ Různé (připravit podklady pro hodnocení práce komise, info — zastupitelé, petice z ul. Šlitrova,

spojnice k hasičské zbrojnici)

 

Hlasování: Pro 9, zdržel se 0, proti 0.
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c. Projednaná stanoviska, připomínky, úkoly 

Ad 2/ Hlasování o zápisu DK ze dne 04.09.2019, bez připomínek a návrhů na doplnění.

Hlasování: Pro 9, zdržel se 0, proti 0.

Ad 3/ + Ad 6/ Bod se zatim přesouvá, čekáme na příchod přizvaného hosta.

Ad 4/ Bod se zatím přesouvá, čekáme na příchod přizvaného hosta.

Ad 3/ + Ad 5/ + Ad 6/ Projednáme společně.

Ad 8/

Dostáváme podněty od občanů - nelze bezpečně přejít, žádané místo pro přecházení (cyklisté, chodci)

na lesní cestu směr do Úval. Konstatována existence bezpečné cesty — pod most — lesní pěšina, nyní

bez údržby zarostlá, musíme upozornit správce lesa a požádat o pravidelnou údržbu, případně řešit

pronájem pěšiny a údržbu zajistit vlastními zdroji. Vtéto věci vyvolá úřad jednání se zástupci Lesů ČR,

se správcem lesa panem Sedláčkem, info na příštím zasedání komise. Úkol zajistí paní V. Kozáková,

OŽPD a ved. OMI pan lng. J. Roušal, ved. OMI.

V minulosti již řešeny návrhy komise 5 Policií ČR — zatím byl vysloven nesouhlas k umístění přechodu

pro chodce, SSZ. Zástupci samosprávy MČ P21 připravují další kolo jednání a zkušební pojezd MHD

BUS vč. návrhů na zklidnění Staroklánovické (polštáře, max. 30 km/hod.) v předmětném úseku a na

pohyb linek MHD BUS po propojce (vč. „vyparkování") směrem kotočce. Info na příštím zasedání

komise. Komise hlasuje o projednaných tech. možných návrzích řešení:

Hlasování: Pro 9, zdržel se 0, proti 0

Ad 3/+Ad 5/+Ad6/

nv-v

Dostavil se pan J. Hronek: Pan 2. Ru2|cka informuje o provedených měřeních intenzit dopravy v oblasti

ul. Lišická — Zaříčanská — Lomecká v červnu/ září 2019 s tím, že připravil návrh na změnu dopravního

řešení voblasti (návrh představil) a je připraven uspořádat veřejné projednání s občany za účasti

dotčených rezidentů. Dle provedených šetřeníje oblast zatížena zbytnou dopravou, stávající dopravní

řešení spolu se zatížením průjezdy vozidel nenaplňuje potřeby rezidentní oblasti. Návrh úpravy

dopravního řešení Z. Růžička projednal s panem kpt. J. Šafratou 2 Policie ČR, z hlediska bezpečnosti a

plynulosti dopravy návrh vyhovuje. Po představení návrhu veřejnosti budou mít občané nějaký čas (cca

týden) na vyjádření připomínek, podnětů. Podněty budou předány i na komisaře k vyjádření.

Pan J. Hronek informoval komisi o stávající nevyhovující dopravní situaci v oblasti, je připraven pomoci

při organizačně technickém zajištění veřejného projednání návrhu na změnu dopravy v oblasti, návrh

vítá, pokládá jej za přínosný.

Komise bere na vědomí navržené řešení a postup, průběžné info na příštím zasedání:

Hlasování: Pro 9, zdržel se 0, proti 0

Ad 4/

Dostavila se paní J. Černíková, která požádala o osazení laviček pro cestující na zastávkách ul.

Staroújezdská (poblíž křížení s Dědickou ve směru do Koloděj a poblíž křížení s ul. Chmelickou směr

přes hl. křižovatku). Komise konstatuje, že na zastávkách je nedostatečný prostor, nicméně navrhuje
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provést ohledání a přeměření míst a příp. navrhnout umístění laviček poblíž zastávek. Stejně tak je

vhodné řešit průchozí profil chodníku. OMI již vedlo jednání se správcem ohledně možnosti snížení

dopadu konstrukcí dopravních značek a označníku zastávky do profilu chodníku. Ohledání provede pí

V. Kozáková a p. R. Ladman, info na příštím zasedání.

Při projednávání bodu došlo k navýšení počtu členů DK.

Hlasování: Pro 8, zdržel se 2, proti 0

(K tomuto bodu se připojila jednání o zastávce Rápošovské (směr z centra) při ul. Starokolínská. I zde

chybí lavička. 5 ohledem na šířkové poměry v předmětném místě nynínenířešite/ně).

Ad 7/

ov-v

Pan 2. Ruzncka žádá o řešenísměrnosti v Lišické, stávajícívedení dopravyje nevyhovující, žádá komisaře

a zaslání možných návrhů řešení cca do týdne před zasedáním DK v listopadu 19. Předseda DK žádá

komisaře o lokální poznatky, případně návrhy.

Pohyb cyklistů v MČ P21 — vhodně zohlednit při zachování bezpečnosti, mimo hlavní tahy. Event.

návrhy připraví pan Ing. J. Veselý ve spolupráci s panem P. Kočím.

V rámci diskuze k dalšímu postupu řešeníjednotlivých lokalit a jejich dopravního režimu se vrací téma

k přínosu dopravních průzkumů ale i zpracování jejich výstupů. Po intenzivní diskuzi nad nutností

opakovatelnosti zpracování výstupů M. Samec, starosta MČ P21 navrhuje prověření IT rozpočtu

z pohledu finančních prostředků na SW umožňující opakovatelně zpracování sbíraných dopravních dat.

Ad 9/

Na jednání DK se dostavila paní lng. K. Kopecká, místostarostka MČ P21, požádala o změnu režimu

parkoviště K + R ul. Polesná - nově: „7-16 hod", takto dostačující s ohledem na provoz budov ZŠ, MŠ.

Komise diskutuje režim K+R uZŠ Masarykova vul. Čentická, režim parkování u budovy MČ

P21.Nakonec zůstává u předneseného návrhu paní místostarostky.

Hlasování: Pro 9, zdržel se 1, proti 0

Ad 10/

Předseda DK sumarizoval dříve řešené úkoly a otevřel diskuzi ojejich plnění. Výstupem obecná dohoda

o doplnění seznamu úkolů do zápisu zjednání DK, konkrétní body evidovány v bodě č. 11

Ad 11/

a) Nadále diskutováno, zda je osazené dopravní značení poblíž podchodu u žel. zastávky k.ú.

Újezd nad Lesy osazeno správně, srozumitelně a kde se legálně může/nemůže pohybovat —jet

cyklista. Musí se prověřit možnost pohybu cyklistů podél lesa. Komise (všichni zváni) provede

ohledání místa za účasti pana kpt. Šafraty (termín místního šetření 7.10.19 od 10 hod. na

místě/ povinná účast p. V.Kozáková, p. kpt. Šafrata, p. Z. Růžička, p. Ing. Veselý, p. Ing. J. Roušal

a p. R. Ladman).Předpoklad dalšího řešení—jednánís PoliciíČR, zástupci SŽDC, OMI, SSÚ OŽPD.

Pan Ing. Veselý připraví písemný návrh řešení pohybu cyklistů, zákazu pohybu cyklistů — rozešle

cca týden před zasedání DK v listopadu 2019.

DK bere na vědomí, info na příštím zasedání.

b) Ul. Dražická — viz návrh usnesení, část d. zápisu.
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Hlasování: Pro 9, zdržel se 1, proti 0

C) DK se znovu vrací kjednání ZMČ P21 k bodu zrušení DG, CG —jsou konstatovány fin. náklady

na aktualizaci DG a CG zjištěné předběžnou tržní konzultací.

DK bere na vědomí

d) Předseda DK pan lng. Kňákal se připravuje na zpracování hodnocení činnosti DK ke konci roku

2019, bude potřebovat tabulku o docházce a přehled plnění úkolů. Komisaře požádal o

přípravu osobní bilance dopravní komise (smysl, přínos, kam směřovat) a její zaslání

předsedovi e-mailem.

DK bere na vědomí

e)

f)

Přehled úkolů:

Pan M. Samec, starosta MČ P21 informuje o projektu Domy pod lípou. Nutnosti vybudovat

spojnici a prostorové rezervě pro její budoucí umožnění. Padla slova o nutnosti prezentace

činnosti DK a záměrů MČ na webu MČ P21, ÚZ.

Hovořilo se o otočce MHD BUS u žel. zastávky.

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Číslo Stav* Definice úkolu Poznámka Termín Zodpovídá

09.4 N Ohledání zastávek Staroújezdská — 6.11.2018 Kozáková,

možnosti osazení laviček Ladman

09.8 N Přechod Staroklánovickě ulice u 6.11.2019 Kozáková,

nádraží - jednání s Lesy ČR

Ladman

09.8 N Přechod Staroklánovickě ulice u 6.11.2019 ROPID,

nádraží — místní šetření BUS, Policie ČR,

projednánízklidňujícíopatření OMI, OŽPD,

DK

08.7.c T Konzultace sPČR „stop“ čar vrámci 6.11.2019 V. Kozáková

křižovatek s předností zprava

07.8 T Pěšízónaužel.Zastávky VizO9.11.a 6.11.2019 Veselý

07.11 T Změna směrovostiul.Dražická VizO9.11.b 6.11.2019 OMI,

Kozáková

07.9 P DZ Staroklánovická, nutno zajistit Situace [cílový Kozáková

souhlas PČR a stanovit přepracovávána termín]      
 

P...Posunut (zapíše se nový termín a původní se ponechá přeškrtnutý)

N...Nový (úkol uložený na tomto jednání, viz sekci projednáno)

K...uKončen

T...trvá Z...Zrušen

*Označení stavu:
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d. Přijatá usnesení— Ad 11b)

DK, předseda DK konstatuje, že zatím nebyl zpracován návrh na změnu směrnosti v ul. Dražická. DK

tento bod projednala na zasedání 21.06.2019. Návrh měl být připraven OMI. Změna směrnosti je

požadována občany, dopravní úprava je z pohledu DK přínosná, a proto doporučuje Radě MČ P21

následující usnesení:

Rada MČ Praha 21 ukládá ved. OMI panu Ing. Josef Roušalovi připravit žádost/návrh na úpravu změny

dopravního režimu (směrnosti) v ul. Dražické) do 15 dnů od ověření zápisu zjednání RMČ P21.

Hlasování: Pro 9, zdržel se 1, proti 0

Zasedání ukončeno cca 19.30 hod.

Příští zasedání: 06.11.2019 v 17.00 hod. ve VZM

b. Závěr zápisu:

a. |Zapsala dne (den a podpis tajemnice) 07.10.2019, po konzultaci upraven text 23.10.19 - V. Kozáková

b. Ověřil (den a podpis předsedy nebo jiného delegovaného člena):

— elektronicky, e-mailem

 

c. Příloha (prezenční listina);
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